
Vážení spoluobčané,  

žádám Vás, abyste věnovali pozornost tématům, která jsou projednávána na veřejných 

zastupitelstvech obce Srnojedy a případné připomínky vznášeli osobně přímo na jednání nebo alespoň 

písemně před jednáním zastupitelstva. Jen takovým způsobem dokážeme efektivně hájit zájmy nás 

všech a reagovat na Vaše požadavky a podněty.  

Zastupitelé tráví desítky hodin na jednáních a rozhodují dle svého nejlepšího vědomí a svědomí 

ve prospěch obce a občanů, v souladu s platnou legislativou a s péčí řádného hospodáře. Negativní 

zpětná vazba některých občanů, kteří bez komplexní znalosti řešené problematiky jen kritizují naši 

práci, je v kontextu s jejich minimálním zájmem o dění v obci velmi demotivující. 

Děkuji za pochopení       Pavel Králíček, starosta obce 


